
 

 

  

 
 

Program: 
1. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia KR, rektorka prof. Slobodová 

Nováková 
2. Čerpanie rozpočtu, kvestor Dr. Behro 
3. Vedecko- výskumná činnosť, prorektorka prof. Matušíková 

- VER 2026 
4. Výchovno- vzdelávacia činnosť, prorektor doc. Šramel 

Prerokovanie dokumentov: 
- Smernica o doktorandskom štúdiu Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave 
- Usmernenie na určenie osoby majúcej hlavnú zodpovednosť za kvalitu a rozvoj ŠP a 

OHIK a na vytváranie skupín osôb zabezpečujúcich profilové predmety ŠP a kvalitu a 
rozvoj OHIK na UCM 

 Aktuálne informácie  
5. Vnútorný systém kvality, prorektor prof. Lenovský 

- Aktuálne informácie v rámci agendy kvality  
6. Medzinárodné vzťahy, prorektorka doc. Čajková 

- Plnenie Akčného plánu Stratégie internacionalizácie  UCM za AR 2023/2024 
- Harmonogram návštevy expertnej skupiny MŠVVaM SR k Auditu internacionalizácie 

7. Integrácia trnavských univerzít, rektorka prof. Slobodová Nováková 
8. Rôzne a záver 
 

Prítomní: prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD., prof. PhDr. Ladislav Lenovský, PhD., 
prof. Mgr. Ildikó Matušíková, PhD., doc. PhDr. Andrea Čajková, PhD., doc. JUDr. Bystrík Šramel, 
PhD., PhDr. Marcel Behro, PhDr. Martin Halmo, PhD., doc. Mgr. Mariana Sirotová, PhD., doc. 
PhDr. Ľudmila Čábyová, PhD., doc. PhDr. Peter Horváth, PhD., doc. RNDr. Iveta Dirgová Luptá-
ková, PhD., Dr.h.c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., Ing. Eva Zatková, Mgr. Nora Dostálová, Bc. Matej 
Kubák 

 
 
 
 
 



 

 

 Otvorenie 
 

Rektorka prof. Slobodová Nováková privítala prítomných a otvorila zasadnutie KR. 
 
 
 

Ad 1) 
Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúcich zasadnutí  KR UCM 

 
Uznesenie 3/6/2024: Prorektor doc. Šramel žiada zástupcov fakúlt, aby do začiatku AR spra-
covali aktualizáciu infolistov literatúry podľa požiadaviek hodnotiacej správy z posudzovania 
pracovnou skupinou SAAVŠ. 
Zodpovední: dekanstvo fakúlt, riaditeľ inštitútu 
Uznesenie sa plní. Prorektor doc. Šramel informoval, že uznesenie bude splnené do konca 
septembra 2024. 
Uznesenie je splnené. 
 
Uznesenie 1/7/2024: Kvestor Dr. Behro žiada zástupcov fakúlt, aby prostriedky na mzdy čerpali 
od septembra 2024 primárne z financií výkonnostných zmlúv. 
Uznesenie je splnené. 
 
Uznesenie 2/7/2024: Rektorka prof. Slobodová Nováková ukladá kvestorovi Dr. Behrovi zabez-
pečiť zaslanie prostriedkov na financovanie excelentných doktorandov fakultám v priebehu na-
sledujúcich dvoch týždňov. 
Uznesenie je splnené. 
 
Uznesenie 3/7/2024: Rektorka prof. Slobodová Nováková ukladá zástupcom fakúlt pripomien-
kovať Smernicu o doktorandskom štúdiu na UCM v Trnave a prorektorovi doc. Šramelovi pri-
praviť jej finálnu verziu do októbrové zasadnutia KR.  
Uznesenie je splnené. 
 
Uznesenie 5/7/2024: KR prerokovalo Harmonogram štúdia na AR 2024/2025, Školné a po-
platky na AR 2025/2026 bez pripomienok. Dokument Prijímacie konanie na AR 2025/2026 bol 
prerokovaný s pripomienkami, ktoré budú zapracované do 22.09.2024. 
Uznesenie je splnené. Pripomienky boli zapracované, termíny prijímacích skúšok na fa-
kultách UCM však neboli zjednotené. Rektorka ukladá zástupcom fakúlt do budúceho AR 
zjednotiť termíny prijímacích skúšok pre bakalársky i magisterský stupeň štúdia. 
 
Uznesenie 7/7/2024: KR prijalo návrh úprav dokumentu Zásady vytvárania DPS a návrh úprav 
dokumentu štatút RŠP. Prípadné relevantné pripomienky a zmeny budú do dokumentov zapra-
cované. 
Uznesenie sa plní. 
 



 

 

 Uznesenie 11/7/2024: Rektorka prof. Slobodová Nováková ukladá zástupcov súčastí univerzity 
pripraviť na októbrové zasadnutie KR report aktuálneho stavu povinných integračných aktivít. 
Uznesenie je splnené.  
 

Ad 2) 
Čerpanie rozpočtu  

 
Kvestor Dr. Behro informoval členstvo KR o čerpaní rozpočtu podľa predložených materiálov. 
Kvestor zhodnotil, že prezentované čerpanie rozpočtu je k 30.9.2024 a presnejšie informácie 
k čerpaniu budú predložené na novembrovom zasadnutí KR, kedy bude započítané čerpanie za 
október. Kvestor ďalej doplnil, že financie určené na športové a kultúrne aktivity študentov už 
boli vyčerpané, a preto ďalšie žiadosti študentov nebudú schvaľované; podporené budú už len 
kľúčové celouniverzitné aktivity z centrálnych výdavkov. 
Rektorka prof. Slobodová Nováková informovala, že na novembrovom zasadnutí KR bude pred-
ložená na prerokovanie upravená Smernica o odmeňovaní zamestnancov. 
 
Uznesenie 1/8/2024: KR berie na vedomie informácie o čerpaní rozpočtu. Rektorka prof. Slo-
bodová Nováková ukladá kvestorovi na novembrové zasadnutie KR predložiť na prerokovanie 
úpravu Smernice o odmeňovaní zamestnancov UCM v Trnave.  
 
 

Ad 3) 
Vedecko- výskumná činnosť 

VER 2026 
 

Prorektorka prof. Matušíková informovala členstvo KR o aktuálnych informáciách v rámci VER 
2026. Prorektorka informovala, že prvé kolo hodnotenia, resp. zberanie publikačných výstupov 
je už takmer vo finálnej podobe, väčšina fakúlt už dodala kompletné údaje o výstupoch. 
Prorektorka upozornila, že pri vybraných výstupoch, ktoré nie sú v anglickom jazyku, bude 
potrebné doplniť abstrakt. V januári 2025 bude uskutočnená finálna kontrola a doplnenie 
potrebných údajov.  
Prorektorka ďalej informovala, že v súvislosti s návrhmi prípadových štúdií, ktoré boli vyžiadané 
od jednotlivých fakúlt, bude nasledovať ich prehodnotenie, prípadne doplnenie Referátom vedy 
a výskumu behom nasledovného týždňa. Prostredníctvom Microsoft Teams je fakultám 
sprístupnený formulár na vyplnenie na základe spätnej väzby z OVaV UCM. Následne budú 
pripravené koncepty prípadových štúdií zaslané k 14.11.2024 na MŠVVaM SR, kde budú 
posúdené z hľadiska formálnej kompletnosti. 
Prorektorka ďalej informovala, že v rámci VER 2026 je potrebné postupovať pri hodnoteniach 
postupne; je potrebné najskôr uzavrieť prvé kolo hodnotenia a až následne sa presúvať na ďalšie.  
Prorektorka ďalej informovala, že aktuálne prebieha vyhlásenie novej výzvy na FPPV projekty 
a Early Stage granty. V súvislosti s Early Stage grantami prorektorka informovala, že univerzita 
stále nedisponuje príslušnou zmluvou; ohľadne grantov schválených v minulom AR  žiada 
zástupcov fakúlt o trpezlivosť a pochopenie výrazného sklzu vo financovaní. 



 

 

 Prorektorka ďalej informovala o novej výzve  v rámci štrukturálnych fondov, o ktorej bolo 
dekanstvo informované e-mailom z OVaV. Prorektorka predbežne navrhla riešenie projektu 
v oblasti konvergencie univerzity s cieľmi udržateľného rozvoja, k tejto agende však bude 
uskutočnené pracovné stretnutie; zástupcovia fakúlt budú informovaní.  
 
Uznesenie 2/8/2024: KR berie aktuálne informácie v rámci VER 2026, FPPV projektov, Early 
Stage grantov a štrukturálnych fondov. 
 

Ad 4) 
Výchovno- vzdelávacia činnosť 

Prerokovanie dokumentov: 
Smernica o doktorandskom štúdiu Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave 

Usmernenie na určenie osoby majúcej hlavnú zodpovednosť za kvalitu a rozvoj ŠP a 
OHIK a na vytváranie skupín osôb zabezpečujúcich profilové predmety ŠP a kvalitu a 

rozvoj OHIK na UCM 
Aktuálne informácie 

 
Prorektor doc. Šramel predložil členstvu KR na prerokovanie Usmernenie na určenie osoby 
majúcej hlavnú zodpovednosť za kvalitu a rozvoj ŠP a OHIK a na vytváranie skupín osôb 
zabezpečujúcich profilové predmety ŠP a kvalitu a rozvoj OHIK na UCM. Prorektor informoval 
členstvo KR o jednotlivých zmenách v predpise podľa predložených materiálov. Doplnené boli 
hlavne dva základné odseky. Zmeny sa týkajú hlavne požiadaviek na päticu osôb zodpovedných 
za učiteľské ŠP, kde všetky zodpovedné osoby musia mať titul docent alebo profesor.  Druhý 
odsek sa týka profesijne orientovaných študijných programov; je potrebné, aby tri osoby 
zodpovedné za ŠP boli zamestnané na hlavný pracovný pomer, z čoho dve osoby musia byť na 
funkčnom mieste profesora alebo docenta. Zvyšné osoby môžu byť zamestnané na skrátený 
pracovný pomer. Prorektor navrhol skrátený pracovný úväzok na minimálne 40 percent 
zástupcovia fakúlt vyjadrili požiadavku o zníženie tohto rozsahu. KR sa zhodlo, že výška 
čiastočného úväzku pre osoby zabezpečujúce profilové predmety profesijne orientovaných ŠP 
bude optimálna pre najmenej 30 percent. Osoby zodpovedné za profilové predmety musia 
vykazovať aj tvorivú činnosť. Usmernenie definuje okruhy možných výstupov. Konkretizáciu 
a kategorizáciu jednotlivých výstupov si zadefinujú fakultné vedecké rady.  
Zástupcovia fakúlt sa informovali, či je potrebné osoby na čiastočný pracovný pomer 
zamestnávať ešte pred schválením ŠP v RVHK. Prorektor doc. Šramel preverí tento dotaz a bude 
zástupcov fakúlt informovať. 
 
 
Uznesenie 3/8/2024: KR prerokovalo Usmernenie na určenie osoby majúcej hlavnú zodpoved-
nosť za kvalitu a rozvoj ŠP a OHIK a na vytváranie skupín osôb zabezpečujúcich profilové pred-
mety ŠP a kvalitu a rozvoj OHIK na UCM. Odsúhlasilo úpravu výšky požadovaného čiastočného 
úväzku pre osoby zabezpečujúce profilové predmety profesijne orientovaných ŠP na najmenej 
30 percent. 



 

 

 Prorektor doc. Šramel ďalej predložil členstvu KR Smernicu o doktorandskom štúdiu Univerzity 
sv. Cyrila a Metoda v Trnave. Smernica bola pripomienkovaná fakultami aj prorektorkou pre 
vedu a výskum; pripomienky boli náležite zapracované. Okrem iných doplnení je najzásadnejšou 
zmenou v smernici zrušenie pracovnej vedeckej štúdie doktoranda. Smernica bude ďalej 
predložená na schválenie do Akademického senátu UCM v Trnave. 
Dekanka doc. Sirotová navrhla  v §13  bode 5 zmenu v pôvodnom znení: Ak je komisia pre 
obhajobu dizertačnej práce zložená z minimálneho počtu siedmich členov (t. j. predseda, traja ďalší 
členovia, traja oponenti), najviac dvaja členovia môžu byť členmi odborovej komisie na upravené 
znenie Ak je komisia pre obhajobu dizertačnej práce zložená z minimálneho počtu siedmich členov 
(t. j. predseda, traja ďalší členovia, traja oponenti), najmenej dvaja členovia môžu byť členmi 
odborovej komisie. Členstvo KR so zmenou súhlasilo a prorektor doc. Šramel zmenu zapracuje 
do predloženej smernice. 
Dekanka doc. Dirgová Luptáková navrhla, aby sa odstránil bod, v ktorom je uvedené, že 
doktorand po dizertačnej skúške môže viesť magisterské práce. Členstvo KR navrhlo, aby bolo 
do smernice zapracované, že doktorand po dizertačnej skúške môže viesť iba bakalárske práce. 
Prorektor doc. Šramel zapracuje do smernice túto zmenu. 

Uznesenie 4/8/2024: KR prerokovalo Smernicu o doktorandskom štúdiu Univerzity sv. Cyrila 
a Metoda v Trnave. 
 
Prorektor doc. Šramel ďalej informoval členstvo KR o termínoch imatrikulácií, ktoré budú 
prebiehať v termínoch 20.11.2024, 21.11.2024 a 22.11.2024. 
Prorektor ďalej, na základe požiadavky  MŠVVaM SR požiadal zástupcov fakúlt o aktualizáciu 
informácií o akreditovaných ŠP v cudzom jazyku na portáli VŠ. 
Prorektor následne informoval členstvo KR o výsledkoch hodnotenia univerzít na základe 
spokojnosti študentov, ktoré zverejnilo MŠVVaM SR. UCM v Trnave v hodnotení získala 
porovnateľné skóre s najväčšími slovenskými univerzitami.  
 

Ad 5) 
Vnútorný systém kvality 

Aktuálne informácie v rámci agendy kvality 
 
Prorektor prof. Lenovský informoval členstvo KR o návšteve skupiny zo SAAVŠ, ktorá sa 
uskutoční 28.10.2024. UCM navštívi menšia skupina v zložení predseda, podpredseda a 2-3 
členovia agentúry. So skupinou SAAVŠ sa stretnú zástupcovia vedenia a Oddelenia kvality.  
Prorektor ďalej informoval o účasti na konferencii SAKVA, ktorej hlavnými témami boli potreby 
pre študentov so špecifickými potrebami a vzdelávanie zamestnancov, hlavne pedagogických 
pracovníkov.  
Prorektor ďalej informoval o organizačných a personálnych zmenách na Oddelení kvality. 
Oddelenie má vedúcu, ktorou sa stala Ing. Jana Štefánková, Ph.D. a troch odborných 
pracovníkov, z toho dvoch novoprijatých.  
Dekanka doc. Čábyová sa informovala ohľadne kritérií habilitačného a inauguračného konania. 
Rektorka prof. Slobodová Nováková informovala, že na základe vyjadrenia predsedu SAAVŠ prof. 



 

 

 Redhammera, sa pripravuje nový cenník pre akreditácie OHIK. Kritériá budú zadefinované až 
následne, zverejnené by mali byť do konca roka 2024. 
 
Uznesenie 5/8/2024: KR berie na vedomie aktuálne informácie v rámci agendy kvality. 
 
 

Ad 6) 
Medzinárodné vzťahy 

Plnenie Akčného plánu Stratégie internacionalizácie  UCM za AR 2023/2024 
Harmonogram návštevy expertnej skupiny MŠVVaM SR k Auditu internacionalizácie 

 
Prorektorka doc. Čajková informovala členstvo KR o plnení Akčného plánu Stratégie 
internacionalizácie UCM za AR 2023/2024. Sumarizácia plnenia bola členstvu KR predložená.  
V skratke prorektorka informovala, že je potrebné venovať zvýšené úsilie najmä pre ŠP 
v cudzích jazykoch a pre zvýšenie počtov zahraničných doktorandov.  Prorektorka ďalej 
informovala, že na základe výsledkov plánovaného auditu internacionalizácie na UCM bude 
vypracovaný nový Akčný plán internacionalizácie. Audit internacionalizácie sa uskutoční 
v termíne 5.-6.11.2024. Prorektorka predložila členstvu KR harmonogram návštevy expertnej 
skupiny k auditu internacionalizácie, ktorý obsahoval presný zoznam zástupcov vedenia 
univerzity,  jednotlivých fakúlt a študentov, ktorí budú na audite účastní.  
Prorektorka doc. Čajková ďalej informovala o spoločnom rozvojom projekte s TRUNI Zavedenie 
podporných programov pre vedúcich pracovníkov na VŠ, v ktorom sú zadefinované prostriedky 
na vzdelávanie zamestnancov, čo predstavuje školenia v oblasti mentoring coaching, budovanie 
a vedenie tímu, riešenie konfliktov a manažérske a líderské zručnosti. Časť školení sa  bude 
konať interne v spolupráci s TRUNI. V rámci projektu Audit internacionalizácie pôjde o školenia 
v cudzom jazyku. 
Prorektorka ďalej informovala, že UCM v Trnave sa stala národným centrom pre The Baltic 
University Programme a bude sa uchádzať aj o vytvorenie a financovanie nového centra 
EURAXESS. 
Prorektorka ďalej informovala o konaní Erasmus Info Days, najbližšie sa pripravuje Jazyková 
kaviareň a Erasmus Staff Week. 
  
Uznesenie 6/8/20.24: KR berie na vedomie aktuálne informácie o plnení6 Akčného plánu 
Stratégie internacionalizácie  UCM za AR 2023/2024 a Harmonogram návštevy expertnej 
skupiny MŠVVaM SR k auditu internacionalizácie. 
 

Ad 7) 
Integrácia trnavských univerzít 

 
Rektorka prof. Slobodová Nováková informovala členstvo KR, že v rámci projektu Integrácia 
trnavských univerzít aktuálne prebiehajú rokovania na úrovni pripomienkovania zálohových 
platieb. Do konca roka by mali byť prefinancované aktivity, ktoré univerzita hradila z vlastných 
zdrojov. V rámci investičných aktivít sú rozbehnuté procesy na úrovni verejných obstarávaní 



 

 

 a prípravy projektových dokumentácií. Aktuálne sú riešené partnerstvá s TRUNI na úrovni 
integračných aktivít. Zástupcovia TRUNI zaslali zoznam zodpovedných osôb za integračné 
aktivity. Je plánované pracovné stretnutie s TRUNI na úrovni vedenia univerzít a fakúlt, rektorka 
bude o termíne stretnutia včas informovať.  
Rektorka vyzvala zástupcov fakúlt, aby informovali a stave integračných aktivít na úrovni 
študijných programov. Dekanky FMK a FPV informovali, že s TRUNI nemajú spoločné študijné 
odbory, čo predstavuje problém pre vytvorenie spoločných ŠP; bude však prebiehať rokovanie 
o vytvorení spoločného učiteľského ŠP. Dekanka doc. Sirotová informovala, že rokovania so 
zástupcami TRUNI prebehli a bude vytvorený spoločný profesijne orientovaný ŠP Sprievodca 
v cestovnom ruchu, v rámci ktorého už je zostavená i spoločná personálna matica.  
Prorektor prof. Lenovský informoval, že bližšie informácie k zabezpečeniu kvality spoločných 
ŠP budú známe až po vydaní zákona o konzorciách, ktorý je aktuálne v procese prípravy.  
Rektorka prof. Slobodová Nováková ďalej informovala o priebehu ostatného zasadnutia SRK. Na 
zasadnutí sa zúčastnili aj zástupcovia MŠVVaM SR a SAAVŠ. SRK rokovalo o zmenách metodiky 
rozpočtu. Školstvo bude mať v budúcom roku rozpočet navýšený. Finálna metodika a rozpis 
dotácie bude zverejnený ihneď po schválení štátneho rozpočtu. Rektorka ďalej informovala, že 
je pripravovaný nový zákon o VŠ, ktorý by mal byť účinný najneskôr v januári 2026. Zákon by 
mal byť tvorený a pripomienkovaný participatívne so všetkými reprezentáciami. Zákon by mal 
dávať univerzitám väčšiu slobodu a právomoc rozhodovať o svojom chode. Rektorka ďalej in-
formovala o pripravovanej výzve v rámci eurofondov na vytvorenie odporných kariérnych cen-
tier pre študentov. MŠVVa M SR plánuje od budúceho roka zaviesť centrálnu elektronickú pri-
hlášku. 
 
Uznesenie 7/8/2024: KR berie na vedomie aktuálne informácie v rámci projektu Integrácia tr-
navských univerzít. 
 

Ad 8) 
Rôzne a záver 

 
Predseda AS doc. Višňovský informoval členstvo KR o ostatnom zasadnutí AS, kedy senát nebol 
uznášaniaschopný. Doc. Višňovský ďalej informoval, že v termíne 24.10.2024 sa uskutoční ve-
rejné vypočutie dvoch kandidátov na členov Správnej rady UCM. Po vypočutí začne plynúť 30-
dňová lehota na vyjadrenie zástupcov MŠVVaM SR. Následne je naplánované zasadnutie AS 
UCM na 10.12.2024. Doc. Višňovský ďalej žiada zástupcov súčastí UCM, aby vyhlásili budúce 
voľby na členov AS UCM v Trnave.  
 
Mgr. Dostálová informovala, že vyššia kolektívna zmluva odborov na rok 2025 zatiaľ nebola pod-
písaná. Kolektívna zmluva UCM je však stále v platnosti. Mgr. Dostálová informovala o finan-
ciách v sociálnom fonde UCM. Polovica sociálneho fondu sa v roku 2024 vyčerpala na stravova-
nie zamestnancov, zvyšok financií bude prerozdelený podľa prísnejších kritérií prioritne na so-
ciálne potreby zamestnancov.  
 
Ing. Zatková informovala o aktuálne prebiehajúcej kontrole verejného obstarávania a sociálnych 
štipendií.  



 

 

 Dekanka doc. Čábyová  pozvala členstvo KR na konferenciu, ktorú organizuje FMK v Divadle 
Jána Palárika v Trnave, pozvánky budú zaslané. 
 
Bc. Kubák informoval o aktivitách Študentskej rady UCM, o aktuálne pripravovaných poduja-
tiach športových aktivít pre študentov, ktorých výstupom bude Športový deň študentov trnav-
ských univerzít. Bc. Kubák ďalej požiadal zástupcov fakúlt o podporu študentov, ktorí by mali 
záujem o členstvo v Študentskej rade. 
 
Dekan doc. Horváth požiadal o prístup do zložiek RVHK pre dekanov a o riadne zverejňovanie 
termínov zasadnutí RVHK. Prorektor prof. Lenovský reagoval, že požiadavky budú postúpené 
predsedovi RVHK. 
 
Prorektorka prof. Matušíková informovala o ZPC v Číne a o vstupe UCM v Trnave do Aliancie 
spolupráce Číny s krajinami strednej a východnej Európy. Prorektorka na univerzite v Číne pre-
zentovala ponuku potenciálnej spolupráce jednotlivých fakúlt UCM v oblasti udržateľného po-
ľnohospodárstva. Prorektorka hodnotí spoluprácu s Čínskou univerzitou ako veľmi perspek-
tívnu oblasť. 
 
 
 
 
V Trnave, 23.10.2024 
 
Zapísala: Mgr. Kristína Obúlaná  ............................................ 

 

Overila: prof. Mgr. Ildikó Matušíková, PhD.  ............................................ 

 

 

 

 

                                                       prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD. 

                                                                                        rektorka UCM v Trnave 


